

**PUBLIC NOTICE  
BY-LAWS ENACTED AND REGISTERED**

The City of Miramichi has enacted the following by-laws:

By-Law No. 109-9, A By-Law to Amend By-Law No. 109, City of Miramichi Municipal Plan By-Law, was approved by the Municipal Council of the City of Miramichi on March 21, 2023 and was filed in the Northumberland County Registry Office on June 5, 2023 as No. 43909267;

By-Law No. 110-17, A By-Law to Amend By-Law No. 110, City of Miramichi Zoning By-Law, was approved by the Municipal Council of the City of Miramichi on March 21, 2023 and was filed in the Northumberland County Registry Office on June 5, 2023; as No. 43909317;

Rhonda Ripley,  
City Clerk

**AVIS PUBLIC  
ARRÊTÉS ÉDICTÉS ET ENREGISTRÉS**

La Ville de Miramichi a édicté les arrêtés suivants:

L'arrêté n° 109-9, un arrêté portant modification de l'arrêté n° 109, l'arrêté du plan municipal de la Ville de Miramichi, a été approuvé par le conseil municipal de la Ville de Miramichi le 21 mars 2023 et a été enregistré au bureau d'enregistrement du comté de Northumberland le 5 juin 2023 sous le numéro 43909267;

L'arrêté n° 110-17, un arrêté portant modification de l'arrêté n° 110, l'arrêté de zonage de la Ville de Miramichi, a été approuvé par le conseil municipal de la Ville de Miramichi le 21 mars 2023 et a été enregistré au bureau d'enregistrement du comté de Northumberland le 5 juin 2023 sous le numéro 43909317;

Rhonda Ripley,  
secrétaire municipal